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ZÁPIS 
Z  6. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV, 

konaného dne 30. září 2015 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 
 
 

Program:  
1) Zahájení 
2) Smlouva o úvěru – dodatek č. 1 
3) Návrh 3. změny rozpočtu 
4) Sponzorský dar od PKB a.s. 
5) Smlouva s AVE Kladno na svoz odpadu a návrhy vyhlášek o sběru komunálního odpadu 
6) Aktualizace „Programu výstavby obce“ 
7) Schválení smlouvy o technickém dozoru investora na dotované akce 
8) Různé  
9) Diskuse 

10) Usnesení a závěr 
 
Starosta navrhl doplnění zveřejněného programu v bodě 8) Různé: 
a) Sponzorský dar od spol. s r.o. VESETA ve výši 100 tis. Kč 
b) Dodatek ke SoD se zhotovitelem stavebních prací na akci „Stavební úpravy a rozšíření 

kapacity MŠ Braškov“ 
c) Sponzorský dar od fyzické osoby ing. Petra Vacka ve výši 200 tis. Kč 

 
Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny. 

 
 
K bodu 1) ZAHÁJENÍ  

Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 
přítomno 9 členů zastupitelstva - s malým zpožděním se dostavil ing. M. Doksanský. Omluveni: 
B. Bečka,  F. Haas, P. Horník, J. Peták, ing. M. Vostrá. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen 
radou obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o rozšíření a 
doplnění programu o shora uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady při 
dnešním zasedání. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému  
návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude 
řídit schváleným programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 
Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: Š. Pilátová a P. Stádník. Do návrhové 

komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, členové  Ing. Dolejšová, Ing. 
J. Kolrusz  

 
 

K bodu 2) SMLOUVA O ÚVĚRU S ČESKOU SPOŘITELNOU a.s. – DODATEK Č. 1 
Starosta uvedl, že návrh dodatku č. 1 o úvěru s ČS a.s. zastupitelé obdrželi a úvěr je 

určen ke kofinancování dotačních titulů. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 

Kdo souhlasí  s uzavřením dodatku č. 1 o úvěru s ČS a.s.? 
Pro: 9 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, 

Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
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K bodu 3) NÁVRH 3. ZMĚNY ROZPOČTU OBCE PRO R. 2015 
Starosta uvedl, že návrh vychází z aktuálních podkladů a zastupitelé jej obdrželi. Návrh 

je schodkový ve výši 5.822.796,-- Kč.  
Dotazy: 
J. Sochna – chci se zeptat na vjezdy na Toskánce, které chybí i v tabulce Programu výstavby 
Odpověď starosty: určitě se musí udělat, v programu nebyly jen omylem, doplňovali se tam a 
budeme hledat na to peníze, je to asi 1 mil. Kč. 
Další dotazy nebyly vzneseny. 
 
Dostavil se se zpožděním 10. zastupitel  ing. Doksanský. 
Kdo souhlasí  s  návrhem 3. změny rozpočtu obce na r. 2015 s příjmy ve výši 31.247.585,-- Kč a 
výdaji ve výši 37.070.381,-- Kč?  
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
 
K bodu 4) SPONZORSKÝ DAR OD POZEMNÍCH KOMUNIKACÍ BO HEMIA a.s. 

Starosta uvedl, že firma PKB a.s. se rozhodla darovat obci příspěvek ve výši 1.000 tis. 
Kč na kofinancování dotovaných akcí. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 
Kdo souhlasí  s přijetím sponzorského daru od firmy PKB a.s. ve výši 1.000 tis. Kč?  
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
 
K bodu 5) SMLOUVA S AVE KLADNO NA SVOZ ODPADU A NÁV RHY VYHLÁŠEK O 

SBĚRU A LIKVIDACI  KOMUNÁLNÍHO ODPADU  
       Starosta uvedl, že návrh smlouvy s firmou AVE Kladno zastupitelé obdrželi. Dostali 
jsme se níže, než byly původní peníze a máme nyní jednu smlouvu na všechno. Dotazy ani 
připomínky nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí  s  uzavřením nové smlouvy o svozu a likvidaci komunálního odpadu s firmou AVE  
Kladno? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 

Dále k této záležitosti zastupitelé obdrželi návrhy vyhlášek obce č. 1 a č. 2. Dotazy ani 
připomínky nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí  se schválením vyhlášky č. 1 a č. 2 o svozu a likvidaci komunálního odpadu? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
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K bodu 6) AKTUALIZACE „PROGRAMU VÝSTAVBY OBCE“  
Návrh aktualizace „Programu výstavby obce“ zastupitelé obdrželi a byl zveřejněn 

v Braškovských novinách. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí  s aktualizací „Programu výstavby obce“  
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 
 

K bodu 7) SCHVÁLENÍ SMLOUVY O TECHNICKÉM DOZORU INV ESTORA NA 
DOTOVANÉ AKCE  

 Návrh smlouvy zastupitelé obdrželi. Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Kdo souhlasí  s uzavřením smlouvy s ing. Rysem na technický dozor investora na akci 
„Rekonstrukce místních komunikací v obci Braškov? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
 
K bodu 8) RŮZNÉ 
 

a) Sponzorský dar od VESETA spol. s r.o. – darovací smlouvu zastupitelé obdrželi při 
dnešním zasedání. Veseta s.r.o. se rozhodla darovat obci příspěvek ve výši 100 tis. Kč pro 
mladé hasiče a fotbalisty. 
 

Kdo souhlasí  s přijetím sponzorského daru od spol. s r.o. VESETA ve výši 100 tis. Kč? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
 
 

b) Dodatek ke smlouvě o dílo se zhotovitelem stavebních prací na akci „Stavební úpravy 
a rozšíření kapacity MŠ Braškov“ 

Zastupitelé dodatek ke SoD obdrželi při dnešním zasedání. Starosta informoval, že 
v průběhu stavby došlo ke zjištění nepředvídatelných okolností (trámy dřevomorka) a nové 
požárně bezpečnostní řešení. Projekt se navyšuje se o 25.608,44 Kč bez DPH. 

 
Kdo souhlasí  s uzavřením dodatku se zhotovitelem stavebních prací na akci „Stavební úpravy a 
rozšíření kapacity MŠ Braškov“?  
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 
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c) Sponzorský dar od fyzické osoby ing. Petra Vacka ve výši 200 tis. Kč 

Starosta informoval o sponzorském daru na zvýšení bezpečnosti obce a kamerových 
systémů ve výši 200 tis. Kč od ing. P. Vacka. 

 
Kdo souhlasí  s přijetím sponzorského daru od ing. Petra Vacka ve výši 200 tis. Kč? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 
 
 

K bodu 9) DISKUSE 
 
V diskusi se přihlásili o slovo: 
 
E. Střelečková: lze použít sponzorský dar 1 mil. Kč na vjezdy na Toskánce? 
Odpověď starosty: ne, dar je definovaný za účelem kofinancování stávajících dotovaných akcí. 
 
P. Jelínek st.: jak jsme si vyvzdorovali zelený pás za námi k Pletenému Újezdu, tak jej prodali p. 
Novotnému z Hostouně, chtěl bych vědět, co tam bude, aby se tam zase nestavělo. 
Odpověď ing. Dolejšová: bude tam pole, teď udělal Pletený Újezd změnu územního plánu a 
změnili to z výstavby na pole.  
 
Ing. Dráb, starosta: krajská komunikace z Kyšic do Kladna, která vám kazí život, kdo tu bydlíte, 
a máte dojem, že neděláme nic pro to, abychom omezili provoz vozidel do 12 t , tak všechny 
zákonem možné kroky, které lze udělat, jsme udělali. Nová legislativa je nám nakloněná a možná, 
že se to podaří. Žádáme všude tam, kde se žádat dá. Ing. Kolrusz je nositelem této problematiky, 
každý se může přijít podívat na jeho práci. 

V obci máme kamerový systém, na který má každý jiný názor, je to ztráta osobních 
svobod, psal jsem o tom v Braškovských novinách, nebudu se široce rozhovořovat, ale přesto 
krátce. Pokusme si uvědomit, co je za tím, aby kamerový systém fungoval. Aby fungoval v rámci 
zákona. Za funkčním kamerovým systémem se skrývá spousta technických činností. Rozhodnutím 
rady je správcem systému Hugo Laitner a jeho kolegou je Hynek Holer, nikdo jiný, jedině 
v součinnosti s těmito odpovědnými osobami lze do systému zasahovat. 

Ještě jsem vám chtěl říci, na co máme úvěr. Za dvě volební období jsme na dotacích 
obdrželi něco mezi 200 až 240 mil. Kč. To bylo  profinancováno v obci na dotacích. 
Kofinancování tzn. spoluúčast obce se pohybuje od nuly až po třeba 25%. Jednoduchým 
výpočtem zjistíme, že 200 mil. Kč  na dotacích při 10% bude 20 mil. Kč a při 20% 40 mil. Kč, 
když do toho započítáte, že volné roční finance obce jsou 2,5 mil. Kč, tak vám vyjde, že nám 10 
mil. Kč chybí, a to si musíme půjčit. Smutná zpráva je, že už teď nemůžeme nic stavět tak rok až 
tři, a musíme dát financování obce do černých čísel. Holt budeme méně aktivní v žádání o dotace, 
uklidíme si skříně papírů za těch 8 let, ing. Dolejšová si vezme dovolenou a budeme sbírat síly na 
další časy. 

Dobrá zpráva asi je, že podle všech dostupných informací jsou tu 2 dotační období 
s evropskými financemi. Kdy jedno skončilo v roce 2013 a druhé bude končit v roce 2020. Je 
pravděpodobné, že po roce 2020 se staneme pouze přispěvatelem. Pokud by to tak bylo, udělali 
jsme, co jsme mohli a dotační sprint byl v pořádku. Toto povídání bylo pro to, aby jste věděli, 
proč jsme si ty peníze půjčili. Půjčili jsme si je na akce, které jsme museli doplatit z obecní kasy, 
abychom dotace mohli přijmout. 
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K bodu 10) USNESENÍ A ZÁVĚR 

Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. M. Randáková.    
Připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 
Pro: 10 hlasů  (ing. Doksanský, ing. Dolejšová, ing. Dráb,  ing. Kolrusz, Pilátová, ing. Randákové, 
Sochna, Stádník, Střelečková, Votava) 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: odsouhlaseno jednomyslně 

 
Zasedání bylo ukončeno v 17,35 hodin. 
 

Usnesení 
6. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 30. září 2015 na OÚ Braškov 

Zastupitelstvo obce po projednání: 
a) schvaluje  

1) Aktualizaci „Programu výstavby obce“ 
2) 3. změnu rozpočtu obce na rok 2015 
3) Smlouvu o sběru, svozu a odstranění směsného komunálního odpadu a sběru, svozu a 

zajištění nakládání s vytříděnými složkami komunálního odpadu se spol. s r.o. AVE 
Kladno s účinností od 1.1.2016 

4) Návrhy obecně závazných vyhlášek č. 1/2015 o  svozu a likvidaci komunálních odpadů 
a č. 2/2015 o poplatku za komunální odpad 

5) Smlouvu s ing. Rysem o provedení technického dozoru investora na akci: 
„Rekonstrukce místních komunikací v obci Braškov“ 

 
b) souhlasí 

1) S uzavřením dodatku č. 1 ke smlouvě o úvěru ze dne 1.9.2014 s Českou spořitelnou a.s., 
určeného ke kofinancování dotačních titulů  

2) S přijetím sponzorského daru od PKB a.s. ve výši 1 mil. Kč na kofinancování 
dotovaných akcí 

3) S přijetím sponzorského daru od firmy VESETA s.r.o. ve výši 100 tis. Kč pro mladé 
hasiče a fotbalisty 

4) S uzavřením dodatku ke smlouvě o dílo se zhotovitelem stavebních prací na akci 
„Stavební úpravy a rozšíření kapacity MŠ Braškov“ a navýšením o 25.608,44 Kč bez 
DPH 

5) S přijetím sponzorského daru od ing. Petra Vacka ve výši 200 tis. Kč na bezpečnost 
obce a kamerové systémy 

 
 c)  pověřuje 

  starostu obce 
 podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 
 

Ing. Vladimír D r á b 
 starosta 

Ověřovatelé: 
Štěpánka   P i l á t o v á 
 
Pavel   S t á d n í k 
 
Zapsala: Jarmila Hehejíková 


